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Jaargang 1

Van de voorzitter
Allereerst wil ik iedereen al het goede wensen
voor 2005, dat het voor DETO een mooi jaar mag
worden. De start van 2005 is in ieder geval goed,
want voor u op uw beeldscherm of nog oudenruets
op papier, staat of ligt de eerste nieuwsbrief van
DETO. Al enige tijd bleek het moeilijk te zijn om
onze (interne) communicatie via het DEïO Kontakt
op peil te houden. Als bestuur hebben wij gemeend
toch iets te moeten doen aan dit probleem, want
communiceren met elkaar is een vereiste binnen
een vereniglng. Daartoe is de Communicatie Com-
missie in het leven geroepen. Hierin hebben zoveel
mogelijk mensen zitting genomen die op de één of
andere manier zich binnen DETO bezig houden
met communicatie. Ook is externe hulp ingeroepen
in de persoon van Hans Kobes. De commissie is
voortvarend te werk gegaan want al snel kwam een
nieuw logo op tafel. Enthousiast lid van de busi-
nessclub; Reclamebureau Van der Veer in de per-
soon van Richard Steunenberg, presenteerde een
prachtig nieuw logo. Bovenaan de nieuwsbrief kunt
u het nieuwe Iogo al bewonderen. Het zijn Henré
Kikkert en Harald Rohof, die de nieuwsbrief zullen
verzorgen. Het is hun verdienste dat dit exemplaar
nu voor u ligt. Overige wetenswaardigheden wil ik
tijdens de nieuwjaarsreceptie met u delen, want
een kenmerk van de nieuwsbrief is dat de tekst
kort en bondig moet zijn Bij dezen.

Gerrit Abbink

Bestuur van voetbalvereniging DETO en
redactie van de DETo-Nieuwsbrief
wensen u veel leesplezier en bovenal
een GEZOND, SPORTIEF en
VOORSPOEDIG 2005.

Nummer 1

Nieuwsbrief
Voor u ztet u de allereerste nieuwsbrief vaR voet-
balvereniging DETO uit Vriezenveen. Deze nieuws-
brief wordt verstuurd om u op de hoogte te houden
van de ontwikkelingen binnen onze vereniging.
Ons doel is om op deze manier de leden van zowel
de voetbalvereniging DETO, leden van de suppor-
tersvereniging DETO en overige belangstellenden
snel te kunnen voorzien van het laatste nieuws.

De verspreiding van de nieuwsbrief zal voorlopig
zowel per e-mail als per post gebeuren. Voor bd-
langstellenden die geen internettoegang hebben,
of die geen lid zijn, wordt in het clubgebouw een
stapel gedrukte exemplaren neergelegd.

Wilt u ztch voor de nieuwsbrief inschrijven, stuur
dan een mail naar: nieuwsbrief@deto.nt onder ver-
melding van uw naam en adres en emailadres.

Nieuwjaarsreceptie

Ook dit jaar organiseërt het bestuur van v.v. DETO
weer een traditionele nieuwjaarsreceptie. Deze zal
op zaterdag 8 januari 2005 om 15:00 uur worden
gehouden. Alle leden en iedereen, die DETO een
warm hart toedraagt,^fijn van harte welkom.

Nieuw iadq nieuw iasie

Tijdens de nieuwjaarsreceptie zal het bestuur ook
het gloednieuwe logo van de voetbalvereniging
DETO Vriezenveen presenteren. Op welke manie-
ren dit logo zal worden ingezetzal dan ook bekend
worden gemaakt.
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Van de besÍuurstafel

Wethouder Visser en de korpschef van de politie
hebben onze vereniging bezocht. Namens DETO
waren aanwezig Erik Mulder, Corné van het Laar
en Herman Hulsegge. Ondenruerp van gesprek
was het alcoholgebruik van onze leden en het
jeugdbeleid <16. Verondersteld werd dat men-
sen zich 'indrinken' bij de sportverenigingen en
vervolgens problemen maken bij de reguliere ho-
reca. Hierover heeft een goede discussie plaats
gevonden.
Verder is er gesproken over jeugd die uit/afvalt.
Hoe kunnen we deze in beeld brengen.

Om de organisatie van onze vereniging te ver-
beteren worden de taken en functies van alle
bestuursleden beschreven en bediscussieerd.
Om te beginnen maakt ieder bestuurslid een be-
schrijving van zijn eigen functie.

Door Heracles Almelo zal op 15 februari 2005 een
clinic worden verzorgd voor onze jeugd.

Om onze velden goed te kunnen onderhouden
vraagt Soweco om de velden te ontruimen. Af-
gesproken wordt dat alle trainers ervoor zorgen
dat iedere avond de doeltjes etc van de velden
worden verwijderd.

Er zal een nieuw strategisch beleidsplan wor-
den opgesteld. Het DB zal een aantal stellingen
bedenken voor een discussie in het bestuur. De
uitkomst van deze discussie wordt dan het richt-
snoer voor het opstellen van het beleidsplan.

Uit het Prolectenfonds van de Rabobank Noord
West Twente is een bedrag van 4000 ontvan-
gen voor de inrichting van het jeugdhonk.

De vrijwilligersavond wordt ook dit seizoen weer
in de winterstop gehouden en wel op vrijdag 28
januari. Het is de bedoeling dat iedere vrijwilliger
een persoonlijke uitnodiging krijgt, maar bij een zo
groot aantal kan altijd iemand vergeten worden.

Schroom dan niet om toch te komen! Alle vrijwil-
ligers worden van harte uitgenodigd.

Op I november heeft het DB deetgenomen aan
een themabijeenkomst 'dagelijks bestuur'. De
bijeenkomst werd door de KNVB georganiseerd
in het clubgebouw van Quick '20. De bijeenkomst
begon met een plenair gedeelte waarin aandacht
werd besteed aan bestuurdersaansprakelijkheid.
Vervolgens waren er 3 workshops, namelijk voor
voorzitters, secretarissen en penningmeesters

DETO 1 tijdens de Winterstop

IJs en weder dienende ziet het programma voor
DEïO 1 er in de winterstop zo uit:

15-01 14:30 DETO - SVVN
22-01 14.30 Enter Vooruit - DETO
29-01 14:30 DETO - WHC
05-02 14.30 DETO - HHC
08-02 19:00 DETO - STEVO
12-02 14:30 DETO - SVZW (lnhaal)
19-02 14.30 DETO - DVS '33 (competitie) '

26-02 14:30 DETO - Be Quick '28

Mochten SVZW en/of DVS '33 niet doorgaan,
konnen de voigende alternatieven op het pro-
gramma:

12-02 14:30 DETO - Excelsior'31
19-02 14:30 DEïO - DOS Kampen

DETO Jeugd op hoger plan

Het jeugdbestuur is druk doende om door mid-
del van het jeugdplan de gehele jeugdopleiding
op een hoger niveau te brengeh, te houden en
daarnaast de jeugd met plezier het voetballen te
laten beleven.

De jeugdleden hebben recht op een goede bege-
leiding. Dit vraagt onder meer om een duidelijke
formulering van technisch beleid. Verder vraagt
een grotere jeugdafdeling om een inzichtelijke
structuur, duidelijke besluitvorming t.a.v. oplei-
ding en teamindeling en heldere communicatie
over taken en verantwoordelijkheden binnen de
vereniging.
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Even voorstellen:
Geert Vedhurs

ln de 1e plaats wil ik graag van de gelegenheid
gebruik maken om iedereen een gezond, sportief
en succesvol 2005 toe te wensen. ,.u,

De redactie van, de nieuwsbrief heeft nilj gj
vraagd een stukje te schrijven waarin ik mïj kan
voorstellen als nieuwe trainer van de 1e selectie
van DETO. Mijn naam is Geert Veldhuis, ben 36
jaar en getrouwd met Therese. We hebben een
dochter van 1_, genaamd Emma.

Overdag werk ik 4 dagen in de week als bewe-
gingsagoog bij de stichting Adhesie in Deven-
ter. Dat is een instelling voor mensen met een
psychiatrische handicap. Mijn aandeel in de
behandeling/begeleiding van deze mensen is

dus het middel sport en spel. lk heb de CIOS-op-
leiding in Arnhem gedaan en naast het werk als
bewegingsagoog had ik ook voetbaltrainer in het
pakket. Op het CIOS heb ik mijn TC-3 en TC-2
diplonna's gehaald. Zelf heb ik altijd bij BWO in
Hengelo gevoetbald, daar voetbal ik nog steeds
in het 4e elftal.

lk vond op jonge leeftijd het geven van voetbal-
tralnlng a! erg leuk en darr konr je automatisch uit
bij je eigen club, BWO dus, alwaar ik ben begon-
nen met het trainen van jeugdelftallen. Verder heb
ik nog de jeugd van De Tukkers en Achilles'12
getraind, voordat ik bij Achilles'12 ook senioren
ging trainen.
ln 4 jaar tijd heb ik bij Achilles'12 de B-1 , A-1 , het
2e getraind en was assistent bij het 1e elftal. Dat
was een erg leerzame periode, mede ook dankzil
de toenmalige trainers van het 1e elftal, Freek
van Oenen en Hans Bossink, waar ik mee samen
heb gewerkt.
Daarna was het tijd om op eigen benen te staan
en ben ik hoofdtrainer van
VC Fleringen geworden. Na 1 seizoen kwam SV
Haarle en mede omdat ik toen ook ben aange-
nomen voor de cursus TC-1 ben ik naar deze 3e
klasser gegaan

ln d eze periode heb ik mijn diploma TC-1 gehaald
en heb stage gelopen
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Bij FC Twente A-1. Na 2 seizoenen SV Haarle
kwam DOS'19, wat als 2e klasser weer een stap
hogerop is en momentee! ben ik voor het 2e sei-
zoen met veel plezier actief in Denekamp.
Vanaf het seizoen 20A512006 begin ik dus aan
een nieuwe uitdaging bij DETO.
In de gesprekken die ik gevoerd heb met leden
van het bestuur en spelers van de selectie spreekt
veel sportieve ambities uit en die komen overeen
met mijn eigen sportieve ambities
lk doe niet zo aan carriereplanning, maar voor mij
is DETO weer een stapje hogerop en ik ben als
trainer op zoek naar mijn sportieve plafond en dat
is voor mij ook de uitCaging bij DETO.

lk wil graag afsluiten om de begeleiding en spe-
lers van de 1e selectie veel succes toe te wensen
in de 2e helft van dit seizoen en verheug me op
de samenwerking rnet u allen in het nieuwe sei-
zoen

Even voorstellen:
Tonnie van Veen

Ik ben Tonnie van Veen , 41 jaar en 17 jaar geluk-
kig getrouwd met Dirja. Samen hebben we twee
dochters, Daphne van 15 jaar en Mirthe van
'i2 1aÉïr. ik ben sr,geVeer 25 jaan wer-kzaarn als
metselaar bij Webbink BV. Mijn !"robby's buiten
de voetballerij om zijn op vakantie gaan en ik
heb een groot hart en passie met de opvang van
Tsjernobyl kinderen in ons gezin.
Als voetballer ben ik begonnen op mijn 6-de jaar
tot mijn 27-ste jaar Qij DHTO.
Hier speelde ik onder andere in het 1e team, toen
nog eerste klasse
Als trainer bij deze vereniging heb ik de C, B en
A jeugd getraind en bij de senioren het 2e en 3e
elftal. '*

Daarna 1 jaar trainer/speler bij voetbalvereniging
ASVO bi.X het 1e elftal, Hulzense Boys 1e selec-
tie, Dos '37, de A jeugd, Bruchterveld 'Í e s#lectie
en als laatste de 1e selectie van Lenrele. Door
deze ervaring op gedaan te hebben, hoop ik voor
DETO opnieuw wat te kunnen gaan betekenen.
Als laatst wens ik iedereen een voorspoedig
2005.
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Dit doen wij onder meer door middel van het be-

schrijven van doelstellingen, de taken en functies,
de communicatielijnen, de opleiding van de trai-
ners en leiders, de rol van de trainers en elftalbe-
geleiders, de opleidingsstructuur, selectiebeleid,
reglement, financiën en gedragsregels.

Naast de voetbalactiviteiten worden er voorname-
lijk op de momenten dat er geen voetbalwedstrij-
den zijn nevenactiviteiten georganiseerd. lnmid-
dels zijn de jeugdleden uitgenodigd voor diverse
verschillende activiteiten. Door het organiseren
van deze nevenactiviteiten wordt getracht om een

hechtere band te laten ontstaan tussen de jeugd-

leden en de vereniging. Het nieuwe jeugdhonkzal
daarbij ongetwijfeld ook een belangrijke rol gaan

spelen.

Voor de uitvoering van alle activiteiten en de be-
geleiding tijdens het actieve voetbalgebeuren is

de hulp van veel vrijwilligers nodig. Vanaf deze
plek wil het jèugdbestuur alvast alle vrijwilligers
die bij de jeugd behulpzaam zijn bedanken voor
hun inzet. Zonder die inzet krijgt de jeugd niet wat
hen toekomt. Bedankt!

Namens het jeugdbestuur,

Herman Albersen

Nieuyr seizoen, bekende naam

Voor het seizoen 2005-2006 heeft het bestuur de
verbintenis met Douwe Jansen als jeugdcoördi-
nator met één jaar verlengd. Douwe zal zijn acti-
viteiten rond de selectie niet voortzetten.

'Nieuwe gezichten'

Zoals al via de site en verschillende media be-
kend is geworden , zullen dit jaar twee nieuwe trai-
ners bij de selectie van DETO aan de slag gaan.
Via deze nieuwsbrief willen zaj zich alvast aan u
voorstellen.

Wi nteractiv iteite n j eu g d

Zoals gebruikehlk is, voor de jongsten onder
ons, door het jeugd bestuur weer een prachtig
programma opgesteld om de koude maanden
door te komen. De eerste activiteit heeft al weer
plaatsgevonden, namelijk met z'n allen skiën in
Wijchen, maar er volgt nog meer. Hieronder een
opsomming van dat wat komen gaat:

14-01 Verrassingstocht A, B en C jeugd
's avonds

22-01 Kids City, Borne F jeugd
's morgens tot in de middag

29-01 Puzzeltocht Sah ara, E en F jeugd
's morgens

05-02 Zwemmen Tubbergen, D, E en F
jeugd, 's middags

15-02 Clinic Heracles Almelo

Skiën een succes,

Traditiegetrouw hebben ook dit jaar de A, B, C '

en D jeugdleden, leiders en trainers een bezoek
gebracht aan de kunstskibaan in Wijchen. Om
8.00 uur vertokken 85 leden richting het zuiden.
De C en D jeugd was na het passen van de juiste
skischoenen en latten, direct aan de beurt om
de baan op te gaan. Sommige jeugdleden heb-
ben in de afgelopen jaren heel wat ski-ervaring
opgedaan en vertrokken direct met de skilift naar
boven.
De jongens die nog geen ervaring hadden op de
lange latten werden in een zeer korte tijd opgeleid
door drie professionele skileraren. Na de middag
was er voor iedereen de gelegenheid om vrij te
skiën. Hier werd dan ook gretig gebruik van ge-
maakt. Dit jaarlijks terggkeerde uitje was ook dit
jaar weer een groot succes.

Oud papier
De volgende inzameling van oud papier is op 29
januari 2005. DETO 6 helpt!

Het volgende nummer van de DETO-
Nieuwsbiref verschijnt op I februari 2005.
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